
SNS (odgovor 30.5.2018) 

Spoštovana gospa Sabrina Železnik, 

Prebral sem Vaš dopis, s katerim pozivate kandidate, da vendarle nekaj naredijo za mariborsko 

kulturno infrastrukturo. Pomembno je kaj bodo naredili, obljubljajo zdaj vsi prav vse.  

Vaši argumenti so več kot tehtni, saj Ljubljana na žalost pobira skoraj vse in ne dopušča drugim 

mestom razvoja. Osebno se bom, kot rojen Mariborčan zelo potrudil, da se bodo Vaša pričakovanja 

uresničila. 

 

Prav lep pozdrav 

Zmago Jelinčič Plemeniti 

 


